

THE DEPARTMENT OF DEVELOPMENTAL SERVICES REQUESTS YOUR INPUT

تود إدارة الخدمات النمائية الاستماع إلى آرائك وملاحظاتك.

The Department of Developmental Services oversees the 21 regional centers in California. The Department is working on changes to some of the regional center procedures to make them consistent across all regional centers and easy to understand.

You are receiving this invitation because you have recently completed the intake process, which began when you contacted the regional center, and was completed when the regional center determined whether you or your family member are eligible for regional center services. Your responses are important and may be used to inform ongoing efforts to improve the intake process.

This online survey will take approximately 5-10 minutes to complete. You do not need to identify yourself or your regional center. However, if you would like someone to follow up with you about your experience, you can provide your name and contact information at the end of the survey.

If you have any questions about the online survey, you can contact the Department at intake@dds.ca.gov.

Thank you!

Please scan this QR code to access the online survey. You will be able to choose your preferred language.



تُشرف إدارة الخدمات النمائية على 21 مركزًا إقليميًّا في كاليفورنيا. تعمل الإدارة على إدخال تغييرات على بعض إجراءات المركز الإقليمي لجعلها موحدة في جميع المراكز الإقليمية وسهلة الفهم.

أنت تتلقى هذه الدعوة لأنك أكملت مؤخرًا إجراءات القبول، التي بدأت عندما اتصلت بالمركز الإقليمي، واكتملت عندما حدد المركز الإقليمي ما إذا كنت أنت أو أحد أفراد أسرتك مؤهلًا للحصول على خدمات المركز الإقليمي. إجاباتك مهمة وقد تُستخدم لإثراء الجهود المستمرة لتحسين إجراءات القبول.

سيستغرق هذا الاستبيان الإلكتروني ما يقرب من 5-10 دقائق لإكماله. لست بحاجة إلى التعريف عن نفسك أو عن المركز الإقليمي التابع له. ولكن، إذا كنت ترغب في أن يتواصل معك شخص ما بشأن تجربتك، يمكنك تقديم اسمك ومعلومات الاتصال بك في نهاية الاستبيان.

إذا كانت لديك أي أسئلة حول الاستبيان الإلكتروني، يمكنك التواصل مع الإدارة عبر

intake@dds.ca.gov

شكرًا لك!

يُرجى مسح رمز QR هذا للوصول إلى الاستبيان الإلكتروني. سيكون بإمكانك اختيار لغتك المفضلة.



Department of
Developmental
Services